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ZAPISNIK 

 

3. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u ponredjeljak, 18. veljače 2013. god. s početkom u 17,30 sati 

u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

 

 

Nazočni članovi UO: g. Darko Uidl, g. Krešimir Čadež, g. Igor Orlić, g. Damir Kovačević,  

g Vladimir Šincek, g. Marijan Turudić, g. Robert Brnad i g. Boris Savić  

Odsutni: gđica Lana Koller-Fundelić 

Ostali nazočni: naknadno se priključio g. Ivan Mustapić, predsjednik NO HSS 

Sjednicu je vodio predsjednik Saveza g. Darko Uidl. 

 

 

Predloženi dnevni red: 

a. Ovjera zapisnika 1. i 2. sjednice UO i elektronskog glasovanja 

1. Financije i dospjeli računi  

2. Zamolba - g. Lana Koller 

3. Status i uloga županijskih streličarskih saveza 

4. Natjecateljski pravilnik – prijedlozi, dopune i izmjene 

5. Statut – otvaranje javne rasprave 

6. Povjerenici i zaduženja u Savezu 

7. Internet i telefonski operateri 

8. Odjeća reprezentativaca 

9. Razno  

 

Predloženi dnevni red potvrđen je jednoglasno 

ad a.  

Zapisnik 1. i 2. elektronske sjednice UO održane 24. studenog 2012. usvaja se jednoglasno 

(8 glasova za). 

ad 1. 

G. Darko Uidl: Još uvijek dolaze računi iz prošle godine i telefonski pozivi za plaćanje. 

Najbolji primjer je 'račun' od 11.03.2013. Kavaliri za pjevanje u Trakošćanu (od rujna 2012.) u 

iznosu 3.000 kn uz prethodnu napomenu da je dogovoreno plaćanje u gotovini, zatim 

Krojački obrt Željko Češnjaj za majice itd. 
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Odgovaram im zahtjevom da pošalju račun, narudžbu i otpremnicu i da će im sve 

dokumentirane obaveze biti uredno plaćene. Želim vas upoznati sa tim problemom i 

mogućim zahtijevima za ovrhama. 

Nabrojani su i ostali neplaćeni računi koji su proknjiženi, a nije izvršeno plaćanje. 

G. Šincek se slaže i traži uredno poslovanje, potvrđuje da je svojevremeno slična situacija bila 

sa preuzimanjem majica jos u Poreču. Sve se mora dokumentirati. G. Kolarek i g. Zubović su 

dogovarali, primali isporuke i to trebaju riješiti sa dobavljačima. 

G. Kovačević: To treba pravdati onaj tko je dogovorio. 

Nakon rasprave jednoglasni (8 glasova za) zaključak je:  

Za sve račune prije plaćanja mora biti biti priložena i likvidirana cjelovita i vjerodostojna 

dokumentacija u skladu sa zakonom. 

ad 2. 

Nakon diskusije o dosadašnjim neuspješnim ulaganjima u edukaciju trenera i stručni rad kod 

FITA (Buden, Kolarek), a prema planiranim potrebama Saveza donosi se jednoglasna odluka 

(8 glasova za): 

 

Stipendiraju se studenti studija streličarstva i potiče se stručna edukacija u streličarstvu, 

prema stanju sredstava Saveza. 

Studentima  će se prema sklopljenom ugovoru isplatiti unatrag trošak studija (po završenom 

semestru). 

Program i rad kojima se to vraća je 1 godina za 1 semestar, održavanjem određenog broja 

seminara i tečaja, a prema sklopljenom ugovoru i potrebama Saveza. U protivnom se moraju 

vratiti uložena sredstva. 

Aktivira se ponovno program Hrvatske olimpijske akademije za edukaciju trenera u 

streličarstvu. 

ad 3. 

Nakon diskusije o statusu, ulozi županijskih streličarskih saveza, pravu glasa na Skupštini, 

visini članarine i beneficija, neplaćanju članarine Županijsog saveza Primorsko-goranske 

županije, a u odnosu na Statut saveza donosi se jednoglasna odluka (8 glasova za): 

Postupati će se prema postojećim odredbama Statuta saveza o isključivanju iz članstva 

nakon što se dvije godine ne izvrši plaćanje članarine. 
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Nalaže se Uredu saveza da unutar roka zastare, za posljednje tri godine, a prema otvorenim 

stavkama i nakon usklađenja, pokrene postupak za naplatu svih dugovanja klubova. 

ad 4. 

Donosi se jednoglasna odluka (8 glasova za) da članovi Upravnog odbora kao i svi ostali 

dostave prijedloge i dopune za izmjene Natjecateljskog pravilnika za slijedeću sjednicu UO. 

ad 5. 

Donosi se jednoglasna odluka (8 glasova za) da se do slijedeće Skupštine saveza treba 

uskladiti Statut saveza sa Statutom Hrvatskog olimpijskog odbora i Zakonom o sportu. 

Predsjednik Nadzornog odbora postavlja pitanje usklađivanja Statuta, a povodom anonimne 

prijave Uredu državne uprave, vezano za participaciju sudaca u Upravnom odboru, što nije u 

skladu sa  Zakonom o sportu. Prema njegovu tumačenju Zakon o sportu zabranjuje rad 

sucima u organima upravljanja još četiri godine nakon prestanka suđenja. Nadležni ured dao 

je pozitivno mišljenje o sastavu i provođenju izborne Skupštine bez saznanja o statusu 

pojedinaca u Savezu. 

G. Šincek smatra da je to organizaciono kod nas teško provesti zbog ograničenog broja ljudi 

koji žele i mogu aktivno doprinositi streličarstvu i da je doslovna primjena nemoguća za 

male sportove. Koliko stvarno ima ljudi koji žele raditi? 

G. Orlić i g. Šincek su spremni su dati ostavke i ponudili su da se odmah povuku tj. stavili su 

svoje mandate na raspolaganje, jer ne žele dovesti Savez u kršenje zakonskih propisa i pod 

udar sportske inspekcije. 

Predsjednik je izjavio da ne želi prihvatiti te ostavke te da će sastaviti dopis i zatražiti 

objašnjenje odnosno službeno tumačenje od Ministarstva. Prethodno je na poslani upit 

Ministarstvu e-mailom dobio slijedeći odgovor: Suci ne mogu sudjelovati u radu Upravnog 

odbora, ali odgovor nije bio na memorandumu, niti je imao službeni žig.  

Nakon diskusije zaključeno je: 

Ostavke se ne prihvaćaju, a do službnog tumačenja g. Orlić, g. Šincek i g. Savić  stavljaju  

svoje mandate u mirovanje. 

Sjednica je nastavljena sa pet važećih glasova. 
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ad 6.   

G. Uidl predlaže da se članovima UO podijele zaduženja kao probni rad prije prijedloga 

izmjena Statuta. 

Predlaže slijedeća zaduženja: 

g. Savić za mrežne stranice Saveza 

g. Kovačević za 3D 

g. Brnad za Field 

g. Orlić za metno streličarstvo 

g. Turudić uz pomoć g. Uidl za razvoj 
 

Nakon diskusije svi su potvrdili prihvaćanje zaduženja osim g. Kovačevića koji je predložio 

g. Mustapića za 3D, a nakon toga je g. Kovačević zadužen za tehnička pitanja  

G. Šincek se obavezao za praćenje pravila i promjena za suce, a za trenere će se obaviti 

razgovor sa gđicom Andreom Čižmek i gđicom Lanom Koller Fundelić. 

Donosi se odluka o rasporedu zaduženja sa 5 glasova za: 

g. Savić za mrežne stranice 

g. Kovačević za tehnička pitanja 

g. Mustapić za 3D 

g. Brnad za field 

g. Orlić za metno streličarstvo 

g. Turudić uz pomoć g. Uidl za razvoj 

G. Šincek za suđenje 

 

ad 7.   

G. Uidl je informirao Upravni odbor da je Ured saveza zatražio ponude i odlučio se za 

promjenu internet i telefonskog operatera, jer kod Vipnet-a dobivamo bolje uvjete.  

ad 8.   

G. Uidl je ukazao na probleme kod dopune odjeće za potrebe novih reprezentativaca. Za 

model koji se kupovao od Errea iz Italije već tada se znalo da izlazi iz proizvodnje i danas 

više ne možemo nadopunjavati odjeću. 

Trebamo pronaći proizvodnju ili nabavu za garancijom proizvodnje za slijedećih šest godina. 
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ad 9.   

Vezano za Knjining knjigovodstveni servis Nadzorni odbor postavlja pitanje računa koji su 

prihvaćeni bez podloge. 

G. Čadež je informirao da nam je izvršen povrat Bianco zadužnice na 50.000,00 kn, a na 

direktni upit g. Ahel je usmeno potvrdio da nema drugih izdanih zadužnica i obaveza. Knjiga 

narudžbi ima samo tri izdane narudžbenice, sva su se poslovanja dogovarala usmeno. 

Sjednica je završena oko 21 h. 

 

 

 

U Zagrebu, 18. veljače 2013. 

 

 

 

Zapisničar:   Predsjednik  saveza: 

 

Krešimir Čadež   Darko Uidl 

 


